

Dato: 19.09.23

Til stede:

Siw-Anita Lien
Kari Anne Østrem
Jan Ivar Kemi
Stian Nyheim
Tjakko Blaauw
Cecilie Moen Grasdal
Hanne Refvik
Birgitte Hestad
Anette Wik Silden
Kathrine Lien Mjell
Cecilie Bjørgo
Egil Gleditsch (vara)
Lise Mikkelsen (rektor)

Saksliste:

1. Godkjenning av innkalling og saksliste
2. Godkjenning av referat
3. Møte- og aktivitetsårshjul
4. Årsbudsjett og økonomirutiner
5. Halloween – arbeidsgruppe
6. TV-aksjonen – behov for frivillige
7. Evaluering av oppstart og foreldremøter/trinnkontaktmøter
8. Eventuelt
 - a. Natteravn

Sak 1 - Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen innspill (godkjent).

Sak 2 – Godkjenning av referat

OK. Økonomiansavrlig må ha fødsels -og personnummer til de som ble valgt for å få registrert nytt styre i brreg og endre tilganger i bank.

Sak 3 – Møte –og aktivitetsårshjul

Det ble lagt fram forslag/utkast til ny møteplan og aktivitetsårshjul av leder. Siste møtedato er foreløpig satt til 17.juni. Denne kan flyttes dersom det trengs.

Leder presenterer forslaget:

I siste møte ønsker vi å oppsummere Helledussen og økonomien generelt, og ha budsjettet klart for det påfølgende året. Årshjulet skal kunne brukes fremover og tilpasses videre.

Innspill: Forslag om trafikkisikringsplan inn på planen og å ha gjennomgang av økonomirutiner i august. Dette ble lagt inn/endret på planen.

Innspill: Skal vi bruke google disk for å legge inn saker og dokumenter? Det er et ønske om å få til dette. Det er praktisk for oss, men også enkelt for kommende medlemmer å overta og bruke.

Vi vedtar plan og årshjul.

19.september	inkl. trinnkontakter (1 time ekstra tid)
24.oktober	
21.november	
23.januar	
20.februar	+ vara (innspill kvalitetsutviklingsplanen)
2.april	
17.juni	

Sak 4 – Årsbudsjett og økonomirutiner

Det er mer penger i kassen enn vi hadde regnet med (163.000 kr). Hvordan skal pengene fordeles? Skal det være på forespørsel eller til disposisjon? Rektor innspill: Det bør ligge noen føringer for bruken av midlene. Det skal være til barna – et sosialt arrangement.

Sammendrag av innspill:

Hvor mye penger? 2000 eller mer? Forslag om 5000. Forslag om 80 kr per elev for å jevne ut ulike størrelser på trinnene. Er det riktig at noen får kull får f.eks. 5000 kr og så blir det mindre på kommende kull? Forslag om å bruke midlene på et felles "gode" for hele skolen. Forslag om at midlene også kan brukes på fargegruppe-ordninger (arrangementer som allerede er planlagt).

Skal det brukes noe på temamøtet?

Det er enighet blant mange om at pengene ikke bør fordeles etter kjønn (f.eks. "guttekveld").

Enighet om følgende:

På grunn av usikkerhet omkring framtidig kontobalanse og at vi er litt forsinket ift trinnkontaktene sitt møte, er vi enige om å følge en enkel modell dette året, med et edruelig kompromiss på 3000 kr per trinn.

Pengene kan brukes på trinnene slik man ønsker (med føringer nevnt over) eller på allerede planlagte fellesarrangementer.

Pengene utbetales mot kvittering etter kjøp.

Ordningen som er vedtatt skal evalueres og kan selvsagt endres i framtiden.

Siste innspill: Kontroll på regnskapet og forutsigbarhet er det viktigste i første omgang. Andre hensyn og spørsmål blir utsatt til senere møter.

Sak 5 – Halloween. Arbeidsgruppe.

Opplegget ble arrangert for første gang i 2022. Formålet er at alle skal ha noen å gå med og en fest å gå på. Private fester og grupperinger er ekskluderende, og det er dette vi vil forhindre.

Det er samling på skolen med ulik moro på basene, arrangert av trinnene. Deretter går man i grupper i sitt nærområde.

Hvor lenge?

Forslag om å korte ned fra 1.5 til 1 time i basene. **Enighet om dette.**

Sissel, Hanne og Siw-Anita skal sitte i arbeidsgruppen.

Hva gjør man på basene? Hva fungerte i fjor? Her må vi oppfordre trinnkontaktene til å snakke med de som arrangerte i fjor. Hva med en liste over forslag tilgjengelig for trinnkontaktene?

Forslag om at man sender ut "regler" for hva som er greit å kle seg ut som og ta med. Enighet om at det bør være visse føringer. Forslag om forbud av våpen-etterligninger (pistoler, gevær, kniver o.l.)

Sammendrag av innspill omkring arrangementet:

Spørsmål: Er det et inkluderende og gratis arrangement? Noen har interne konkurranser for beste kostyme. Mange bruker penger på kostyme. Noen har utkludninger og gjenstander som andre barn kan bli skremt av. Det skal oppfordres til å lage noe selv (og det er det mange som gjør).

Svar: Hva er alternativet til skolen sitt arrangement? "Alle" kan ikke inkluderes (dette diskuteres).

Forslag om å samle inn kostymer til et fast sted der foreldrene lett kan plukke med seg noe. Dette er både miljøvennlig og økonomisk (utjevne). Dette ønsker vi å få til. Forslaget ble tatt opp i møtet med trinnkontaktene.

Forslag om overlapp mellom småtrinn og mellomtrinn. **Vedtas.**

Innspill: Gruppene må gå langt for å komme til sitt område. Hvordan løser man dette?

Trinnkontaktene må tenke på dette når de organiserer og prøve å unngå at de minste må gå langt.

Vi må sørge for at barna holder seg i gå-gruppene.

Sak 6 – TV-aksjonen.

FAU må stille med 1-2 frivillige til å ringe og mobilisere. **Stian, Sun og Kemi** skal ringe. Referent er usikker på om hun som ringte i fjor også skal delta.

Kommentar: Det stilles spørsmål ved denne ordningen. Man vil unngå at noen må sitte i time etter time og ringe. Dette må løses på en annen måte.

På selve aksjonsdagen kan **Anette og Thijmen** stille opp.

Sak 7 – Evaluering av oppstart

Innspill: Unngå innkalling til det samme oppstartsmøtet når man har flere barn under samme "bolke". Rektor noterer seg dette.

Det er et ønske om at vennegrupper og fargegrupper sin "misjon" klargjøres ovenfor foreldre. Hvordan og hva skal man arrangere? Videre innspill: Skepsis til at fargegrupper fungerer som et

sosialt formål. Det er alltid noen som ikke dukker opp. Er dette inkluderende? Det etterlyses tydelighet fra skolen om formålene her, og det er et ønske om at dette tas opp og løftes som tema.

Sak 8 – Eventuelt

- a. Natteravn. Ikke tid til å ta opp, men det skal **forsøkes å organiseres til våren for 7.trinn.**
- b. Ukeplan i papirformat. Ikke tid til å ta opp. Det er referent som kom med saken og derfor skriver jeg her hva som er ønsket fra noen foreldre: For de minste barna er det praktisk med en plan i papirformat sammen med leksene – i permen. Man kan lese sammen og “se for seg” ukedagene på en mye bedre måte enn via mobil eller annen skjerm. Ukeplanen er først og fremst til barna, og da bør den være mer tilgjengelig for dem. Den trenger ikke å ha farger eller bilder (kostnad/miljøhensyn). **OBS: Ikke tatt opp på møtet. Forespørsel er inkludert i etterkant, av referent.**
- c. Sun sin sak

Møte med trinnkontakter:

Halloween:

Det deles vedtak, forslag og ordninger omkring Halloween. Hovedoppgaven til FAU er koordinering mellom trinnkontaktene og pynting på basene. Trinnkontaktene lager aktiviteter på basene og danner gå-grupper + har brannvakt.

Det er vedtatt at arrangementet blir på den 31.oktober hvert år. Ellers blir ikke formålet oppnådd.

Forslag om å gå først, ta med godteriet til skolen og ha fest der etterpå. Mange mener at dette ikke vil fungere (barna vil ikke komme på festen etter at de har gått).

Forslag om å kommunisere ut til “befolkningen” om at man kan slå av utelys/lys i entreen dersom man ikke vil ha besøk av gåere.

Man må tenke over hva man kler seg ut som og hva man har med (etterligninger av våpen er uønsket).

Man skal høre med elevrådet om hvordan arrangementet fungerte. Det er viktig at vi ikke “tar” feiringen fra barna, men at de har medbestemmelse og ønsker å komme.

Penger fra kassen:

Ordningen med utdeling av penger blir formidlet til trinnkontaktene.

Forslag om at pengene “går til” de som ikke har god økonomi, og at de som kan betale gjør det. Svar: Dette strider mot prinsippet om gratis skole, for det skal ikke legges opp til betaling uansett omstendighet.

Vi planlegger et nytt møte med trinnkontaktene over jul for å samkjøre og ta opp nye saker som har dukket opp. Samarbeidet bør være tettere enn det har vært tidligere.

Hærvek: Det er observert hasjrøyking og hærverk på skoleplassen. Dette har vært et problem før. Den gangen gikk man frivillig-turer på skolen med vest for å vise tilstedeværelse og signalisere at det er “vår” skole.

Ref:Stian Nyheim